
Referat styremøte Meyerhagen vel 23.8.18 
 

Tilstede: Trond Liane, Wenche Brunæs og Reidun Kværnbraaten 

Sak 1: Økonomi 
Vi har fortsatt ikke tilgang på kontoen og har derfor ikke oversikt over hvem som har betalt kontigent eller 
ikke. Ser ut til at tilgangen ordner seg nå. Skjema for tilgang til nettbank er sendt inn. Vi ser nærmere på 
Visma sin eaccounting løsning for å vurdere om den gir oss god oversikt over økonomien og trygghet på at 
vi gjør ting riktig. 

Sak 2: Vedlikehold høst 
Vi avventer tilbud fra Vaktmesterkompaniet på rehabilitering av sandkasser. Kan ikke sette i gang arbeid 
før vi har oversikt over økonomien. Vi går til innkjøp av kompostkvern slik at vi på dunaden kan kutte ned 
busker osv. Må i tillegg kjøpe stige, søppelsekker og hansker. 

Vi hører med Oslo Apartments om de har mulighet til å stille med kontainer til dugnaden siden de ikke kan 
stille på kveldstid. 

Prioriterte oppgaver: 

1. Sandkasser 
2. Klatreplanter 
3. Trær på platting ved Wessels gate 15 (pga ødeleggelse av garasje under) 
4. Skifer utenfor Wessels gate 13 (Wessels gate 13 må være med og betale) 


